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Atletiek in 1897

1. Bestuurlijk en organisatorisch

Het jaar 1897 laat geen verbetering zien ten opzichte van het jaar daarvoor. Het is een jaar van 
stilstand. In het aantal verenigingen zit geen groei en ook niet in het aantal wedstrijden. Sparta 
organiseert  geen  grote  internationale  wedstrijd,  de  meeste  wedstrijden  zijn  onderlinge 
clubwedstrijden en de technische disciplines komen niet aan bod in dit jaar. De activiteiten 
van Willy Sutherland blijven voor tweespalt zorgen binnen de atletiekgemeenschap.

Pim Mulier roert zich
Pim Mulier laat uitgebreid van zich horen middels een ingezonden brief in de Nederlandsche 
Sport van 15 mei. In de brief met als hoofd ‘Voetbal belangen’ gericht aan de voetballers, 
geeft Mulier commentaar op diverse voetbalzaken en laat niet na om opnieuw het belang van 
de atletiek voor de voetbalsport onder de aandacht te brengen. Hij propageert de invoering 
van voetbal en atletiek op de scholen en in het leger. Hij ziet het (voetbal)spel, bedoelend 
sport  in  het  algemeen,  als  een  ‘factor  in  de  opvoeding  van  ons  volk’.  Hij  geeft  diverse 
voorbeelden inclusief de opvoeding van degenen die onze grenzen bewaken en onze koloniën 
beheren. Voetbalverenigingen krijgen het advies om toenadering te zoeken tot de atletiekbond 
en  om in  het  dode seizoen veldlopen en  snipperjachten  te  organiseren.  Hij  verwijst  naar 
spelers in Engeland die harder kunnen lopen dan onze voetballers.

Eerste algemene vergadering
Op  20  juni  is  de  algemene  vergadering  in  Amsterdam  in  Hotel  de  France.  Het  aantal  
aanwezigen  is  gering.  Twee  verenigingen  sturen  vertegenwoordigers:  Wensel  en  Segers 
vertegenwoordigen  De  Germaan  en  Henri  van  der  Wielen  komt  namens  ´s-Gravenhage. 
Verder  zijn  aanwezig  penningmeester  Willem  Würpel,  tweede  secretaris  Pieter  Schreurs, 
A. Schreurs, Braun, Van der Steur, Kaaper, De Boer, Schouten, Koper en Melchers. Omdat 
Jan Stok in maart bedankt heeft als voorzitter, opent Schreurs de vergadering en vraagt aan 
Würpel om deze te leiden. Deze spreekt zijn misnoegen uit dat slechts twee verenigingen 
vertegenwoordigers hebben gezonden.

Bij de verkiezing van een nieuw bestuur valt de naam Jibben, die echter heeft aangegeven niet 
voor een bestuursfunctie in aanmerking te willen komen. Er zijn diverse bestuurswisselingen, 
wat resulteert in de volgende nieuwe samenstelling: 
- voorzitter Johan Schröder
- tweede voorzitter Pim Mulier
- secretaris Pieter Schreurs
- tweede secretaris Jan Wensel
- penningmeester Willem Würpel
Consuls worden Bram Dudok de Wit en George Obreen. Tijdwaarnemers Frans Netscher, 
Pieter  Schreurs  en  Jan  Haentjens.  In  de  loop  van  het  jaar  wordt  ook  Johan  Schröder 
tijdwaarnemer. Handicappers, zij die de voorgiften bepalen, Johan Meijer en Carl Jibben. In 
de recordcommissie komen Johan Bouwman Jr, Chris Engelberts en Tonnis Muntinga.

Uit  vragen van Van der  Wielen blijkt  dat  de eerste  secretaris  Lukwel,  de notulen van de 
oprichtingsvergadering nooit volledig heeft uitgewerkt. 
In de vergadering komt nadrukkelijk aan de orde dat leden niet mogen starten in wedstrijden 
georganiseerd door clubs die niet zijn aangesloten bij de bond. Genoemd wordt de wedstrijd 
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